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AK PARTİ İSTANBUL İL SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER BAŞKANLIĞI TEŞKİLAT İÇİ HAFTALIK BÜLTENİ

BUNUN ADI SİYASİ 
HASETLİKTİR 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Çukurova Uluslararası Havalimanı’nın 
açılış töreninde açıklamalarda bulundu 
“Şakirpaşa Havalimanı eğitim merkezi 
olarak bölgeye hizmet verecek. Kapatma 
diye bir şey söz konusu değil. Muhalefetin 
işi gücü uydurmak. Tutmayacak bu 
yalanlar. Ülkemize çağ atlatacak 
projelerimize laf söylüyorsunuz. Bunun 
adı siyasi hasetliktir. Ülkenin kaynaklarıyla 
ilgili cümle kurulacaksa eleştirilmesi 
gereken halkın parasını har vurup 
harman savuran müsriflerdir. SGK’ya borç 
ödemeye millete hizmet etmeye gelince 
kasada para yok. Paris’te keyif çatlamaya 
gelince paranın sınırı yok.”
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AK PARTİLİ 
BELEDİYELERİN 

HIZINA HİÇ KİMSE 
YETİŞEMEZ

İl Başkanımız Osman 
Nuri Kabaktepe, Çevre 
Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanımız 
Murat Kurum ve 
Genel Merkez 
Teşkilat Başkanımız 
Erkan Kandemir’in 
katılımıyla yapılan 
Bağcılar Millet 
Bahçesi açılışına 
katıldı. Programda 
Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip 
Erdoğan’ın 
liderliğinde AK 
Parti’nin eser ve 
hizmet üretme hızının 
dünya genelinde 
örnek teşkil ettiği 
vurgulandı.
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Açılış 
programında 
konuşan 
Bakanımız 
Kurum; 

“Milletimizin rahatı 
için Millet Bahçeleri 
oluşturuyoruz. Bağcılar’ın 
ve İstanbul’un geleceği 
için çalışmaya devam 
edeceğiz” dedi. AK 
Parti’nin belediyecilik 
anlayışının, vatandaşların 
yaşam kalitesini artırmaya 
yönelik projelerle dolu 
olduğunu belirten 
Kurum, bu projelerin 
hız kesmeden devam 

edeceğini ifade etti.
 İl Başkanımız Osman 

Nuri Kabaktepe ise, AK 
Parti’nin İstanbul’da 
gerçekleştirdiği 
projelerin, şehrin 
çehresini değiştirdiğini 
ve vatandaşların 
yaşam standartlarını 
yükselttiğini belirtti. 
Kabaktepe; “Recep 
Tayyip Erdoğan’ın ve 
AK Partili belediyelerin 
hızına hiç kimse 
yetişemez” diyerek, AK 
Parti’nin hizmet üretme 
konusundaki kararlılığını 
vurguladı.



EYÜPSULTAN
Eyüpsultan İlçe Başkanlığımız

Eyüpsultan Kaymakamlığı

İLÇELERİMİZE ZİYARETLER
İl Başkanvekilimiz Akın Bayram ilçelerimize yapmış olduğu 

ziyaretlerine devam ediyor. Başkanımız bu hafta Eyüpsultan ve 
Kağıthane İlçelerimizde teşkilatımızla birlikte ziyaretlerde bulundu.
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İl Başkanvekilimiz Akın 
Bayram Eyüpsultan İlçe 
Başkanlığımızı ziyaret etti 
ve İlçe Yönetim Kurulu 
Toplantısına katıldı. İl 
Başkanvekilimiz Bayram; 
“İstanbul’umuz ve ülkemizin 
aydınlık yarınları için teşkilatlarımızla 
omuz omuza, inanç ve azimle çalışmalarımızı sürdürüyoruz. AK Parti olarak 
azmimizden, hedefimizden, hayallerimizden, irademizden vazgeçmeden ilerlemek 
bizim en büyük karakterimizdir. Bu ilkeler ışığında durmadan yorulmadan mücadele 
eden tüm teşkilatlarımıza gönülden teşekkür ediyorum” şeklinde konuştu.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Eyüpsultan Kaymakamlığını 
ziyaret etti. İl Başkanvekilimiz Bayram; “Eyüpsultan 
Kaymakamımız Dr. Arslan Yurt Bey’i teşkilat mensuplarımız 
ile ziyaret ederek istişarelerde bulunduk. Misafirperverlikleri 
ve hoş sohbetleri için kıymetli Kaymakamımıza teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar dileriz” dedi.



Eyüpsultan İlçe Emniyet Müdürlüğü

Eyüpsultan Devlet Hastanesi
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İl Başkanvekilimiz Akın 
Bayram Eyüpsultan 
İlçe Emniyet 
Müdürlüğü’nü ziyaret 
etti. İl Başkanvekilimiz 
Bayram; “İlçe 
Emniyet Müdürümüz 
Serdar Örs’e teşkilat 
mensuplarımız 
ile hayırlı olsun 
ziyaretinde bulunduk. 
Misafirperverlikleri 
ve hoş sohbetleri için 
kıymetli müdürümüze 
teşekkür eder, 
çalışmalarında 
başarılar dileriz” 
ifadelerini kullandı.

İl Başkanvekilimiz Akın 
Bayram Eyüpsultan 
Devlet Hastanesi’ni 
ziyaret etti. İl 
Başkanvekilimiz Bayram; 
İlçe Başkanımız ve 
teşkilat mensuplarımızla 
Eyüpsultan Devlet 
Hastanesi Başhekimi 
Ömer Aydın Bey’i 
ziyaret ederek 
istişarelerde bulunduk. 
Misafirperverlikleri ve hoş 
sohbetleri için kıymetli 
hocamıza teşekkür 
ederiz” dedi.



İl Başkanvekilimiz Akın Bayram 
Topçular ve Nişanca Mahalle 
Başkanlarımızı iş yerlerinde ziyaret etti. 
İl Başkanvekilimiz Bayram; “Topçular 
Mahalle Başkanımız Ulvi Akça ve 
Nişanca Mahalle Başkanımız Ayşegül Meriç’i ziyaret ettik. Misafirperverlikleri ve 
hoş sohbetleri için kıymetli başkanlarımıza teşekkür eder, işlerinde hayırlı bol 
kazançlar dileriz” şeklinde konuştu.

Merkez ve Çırçır Mahalle Muhtarlıkları

Topçular ve Nişanca Mahalle Başkanlarımıza ziyaret
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İl Başkanvekilimiz 
Akın Bayram Merkez 
ve Çırçır Mahalle 
Muhtarlıklarına 
ziyarette bulundu. 
İl Başkanvekilimiz 
Bayram; “Merkez 
Mahalle Muhtarı 
Hüseyin Bilek ve 
Çırçır Mahalle 
Muhtarı Mustafa 
Çebi’yi ziyaret 
ettik. Misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri için kıymetli 
muhtarlarımıza teşekkür eder, millete hizmet yolunda 
hayırlı çalışmalar dilerim” ifadelerine yer verdi.
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KAĞITHANE
Kağıthane İlçe Başkanlığı

Kağıthane Belediye Başkanlığı

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Kağıthane İlçe Başkanlığımızı ziyaret etti. İl Başkanvekilimiz Bayram; “İlçe 
Başkanlığımızı ziyaret ederek ilçe başkanımız Serkan Cantürk ile istişarelerde bulunduk. Teşkilatlarımız ile aralıksız 
çalışmalarımıza devam ediyoruz” şeklinde konuştu.

İl Başkanvekilimiz Akın 
Bayram Kağıthane 
Belediyemize 
ziyarette bulundu. İl 
Başkanvekilimiz Bayram; 
“Belediye Başkanımız 
Mevlüt Öztekin’i 
teşkilat mensuplarımız 
ile ziyaret ederek 
istişarelerde bulunduk. 
Misafirperverlikleri ve hoş 
sohbetleri için kıymetli 
başkanımıza teşekkür 
eder, çalışmalarında 
başarılar dileriz” dedi.
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Kağıthane İlçe Emniyet Müdürlüğü

Merkez ve Yahya Kemal Mahalle Muhtarlıkları

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Kağıthane İlçe Emniyet Müdürlüğü’nü ziyaret etti. İl Başkanvekilimiz Bayram; 
“İlçe Emniyet Müdürümüz Mesut Aslan’a teşkilat mensuplarımız ile hayırlı olsun ziyaretinde bulunduk. 
Misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri için kıymetli müdürümüze teşekkür eder, çalışmalarında başarılar dileriz” 
ifadelerini kullandı.

 İl Başkanvekilimiz Akın Bayram, Merkez ve Yahya Kemal 
Mahalle Muhtarlıklarımıza ziyarette bulundu. İl Başkanvekilimiz 
Bayram; “Teşkilat mensuplarımızla Merkez Mahalle Muhtarımız 
Süleyman Balcı ve Yahya Kemal Mahalle Muhtarımız Recep 
Özbey’i ziyaret ettik. Misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri için 
kıymetli muhtarlarımıza teşekkür eder, millete hizmet yolunda 
çalışmalarında başarılar dileriz” ifadelerine yer verdi.
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İl Başkanvekilimiz Akın Bayram, Merkez 
ve Yahya Kemal Mahalle Başkanlarımızı 
ziyaret etti. İl Başkanvekilimiz Bayram; 
“Teşkilat mensuplarımızla Merkez Mahalle 
Başkanımız Ömer Atilla ve Yahya Kemal 
Mahalle Başkanımız Olcay Karaca’yı iş 
yerlerinde ziyaret ettik. Misafirperverlikleri ve 
hoş sohbetleri için kıymetli başkanlarımıza 
teşekkür eder, işlerinde hayırlı bol kazançlar 
dileriz” dedi.

Merkez ve Yahya Kemal Mahalle Başkanlarımıza ziyaret



Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği İl Müdürlüğüne atanan 
Başkanımız Maliki Ejder Batur’un yerine Sivil Toplum ve 
Halkla İlişkiler Başkanımız Mehmed Emin Özkaya geldi.

İl Başkan Yardımcımız Özkaya; “AK Parti İstanbul İl Başkanımız Osman 
Nuri Kabaktepe’nin tensipleriyle görevlendirildiğimiz Yerel Yönetimler 
Birim Başkanlığını Malik Ejder Batur Başkanımızdan devraldık. 
Emeklerinden dolayı kıymetli Başkanımıza teşekkür ediyor yeni 

görevinde başarılar diliyorum” şeklinde konuştu.

MİKSEN Başkanı ve Genel Sekreteri İl Yerel 
Yönetimler Başkanımız Mehmed Emin 
Özkaya’yı ziyaret etti.

İl Yerel Yönetimler Başkanımız Özkaya; “Mahallî 
İdareler Kamu İşveren Sendikası (MİKSEN) 
Başkanı Fatih Sultan Mehmet Çiçek ve Genel 
Sekreter Zekeriya Sancı’yı İl Başkanlığımızda 

ağırladık. Nazik ziyaretleri için kendilerine teşekkür 
ediyorum” ifadelerini kullandı.

 www.akpartiistanbul.com                 

YEREL YÖNETİMLER 10

MİKSEN’DEN İL BAŞKANLIĞIMIZA ZİYARET

YEREL YÖNETİMLER 
BAŞKANLIĞIMIZDA 
BAYRAK DEĞİŞİMİ



AK Parti İstanbul Sivil 
Toplum ve Halkla İlişkiler 
Birim Başkanlığında 
devir teslim töreni 

gerçekleşti. AK Parti İstanbul Sivil 
Toplum ve Halkla İlişkiler Birim 
Başkanlığı görevine atanan İl 
Yönetim Kurulu Üyemiz Erol Bulut, 
görevi Mehmed Emin Özkaya 
Başkanımızdan devraldı. Yeni Sivil 
Toplum ve Halkla İlişkiler Birim 
Başkanımız Erol Bulut, emekleri ve 
çalışmalarından dolayı Mehmed 
Emin Özkaya’ya teşekkürlerini iletti. 
İl Başkanlığımızda gerçekleşen 
devir teslim törenine; İl Başkan 
Yardımcılarımız ve İl Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz de katılım gösterdiler.
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SİVİL TOPLUM VE HALKLA 
İLİŞKİLER BAŞKANLIĞIMIZDA 
DEVİR TESLİM GERÇEKLEŞTİ
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3. GELENEKSEL KİRVEM 
AK PARTİ SÜNNET 
ŞÖLENİ ÇALIŞMASI TÜM 
HIZIYLA DEVAM EDİYOR
İl Sosyal Politikalar Başkanlığı olarak geleneksel 
hale gelen Kirvem AK Parti Sünnet Şöleni programı 
çalışması tüm ilçelerimizde devam ediyor.



İnancımızda 
önemli 
bir yere 
sahip olan 

sünnet ile ilgili bu 
sene ilçelerimizin 
belirlediğimiz 
kriterlere uygun 
çocuklarımızın sünnet 
işlemleri yapılmaya 
başlandı.

İlçe Sosyal 
Politikalar Başkanlığı 
olarak Engelliler 
Koordinasyon 
Merkezi, Yaşlılar 
Koordinasyon Merkezi, 
Şehit Yakınları ve 
Gaziler Koordinasyon 
Merkezi ve Aile-
Çocuk Komisyonumuz 
belirlenen kriterlere 
uygun çocuklarımızı 
belirlemeye ve 
sünnetlerini 
gerçekleştirmeye 
devam ediliyor.
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KAZANAN DOSTLUK
İl Sosyal Politikalar 

Başkanlığı Spor 
Komisyonumuzun 

koordinesinde 
Zeytinburnu 

ve Güngören 
teşkilatlarımız 

voleybol dostluk 
maçında bir araya 

geldiler.



İlçe Sosyal Politikalar  
Başkanlığı Ağustos 
ayı toplantısı İl 
Başkan Yardımcımız 
Mehmet Fatih 
Serdar riyasetinde 
İl Başkanlığımızda 
gerçekleştirildi.

İl Sosyal Politikalar Yönetim 
kurulu üyelerimiz ve İlçe Sosyal 
Politikalar Başkanlarımızın 
katılımlarıyla yapılan toplantıda 
başta 3. Kirvem AK Parti sünnet 

şöleni başta olmak üzere yapılacak olan 
çalışmalar ile ilgili bilgilendirmelerde 
bulunuldu.

Güngören ilçemizin 
evsahipliğinde 
gerçekleştirilen 
müsabakada teşkilat 
mensuplarımız katılım 

sağladılar. İl Spor Komisyonu 
koordinesinde teşkilat içi dostluk 
karşılaşmaları kapsamında Ümraniye 
ilçemiz evsahipliğinde Kadıköy 
ilçemiz ile futbol müsabakasında 
bir araya geldiler. Sporun birleştirici 
gücüne olan inancımız ile çeşitli 
branşlarda ilçelerimiz arasında 
dostluk müsabakaları devam 
edecektir.
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İLÇE SOSYAL 
POLİTİKALAR 
BAŞKANLARI 

TOPLANTISI 
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Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’ın 
konuşmasından satır 
başları şöyle:

Değerli fikirleriyle programın 
içeriğini zenginleştiren tüm 
katılımcılara şükranlarımı 
sunuyorum. İnsan ve hak 

hürriyetlerinde son 22 yılda 
devrimlere imza atmış bir parti 
olarak başarılarla dolu partimize 
katkılar yapacağına inanıyorum.

“DÜNYA SİYASETİ EN 
SERT VİRAJINDA”

İnsan hakları eğitim programımız 

titizlikle hazırlanmış içeriğiyle 
bu amaca hizmet edecektir. 
Programımızı dünyada son derece 
ağır insan hakları ihlallerinin 
yaşandığı bir dönemde icra 
ediyoruz. Dünya siyaseti en 
sert virajlarından birini dönüyor. 
Uluslararası sistemde büyük bir 

“DİJİTAL FAŞİZMLE 
KARŞI KARŞIYAYIZ” 

CUMHURBAŞKANIMIZ ERDOĞAN’DAN 
INSTAGRAM AÇIKLAMASI: 

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, AK Parti Genel 

Merkezi’nde İnsan Hakları 
Eğitim Programı’nda konuştu. 

Erdoğan, “Netanyahu’nun ABD 
Kongresi’nde alkışlanmasına tepki 

gösteren Erdoğan, “Günümüzün 
Hitler’i Netanyahu’nun yalanlarını 

ayakta alkışlayanlar, ellerine 
yapışan o kara lekeyi ömür 

boyu temizleyemeyecek” 
dedi. Erdoğan, sosyal medya 
şirketlerine ilişkin şu sözleri 

söyledi: Filistinli şehitlerin 
fotoğraflarına bile tahammül 

edemeyip anında yasaklayan, 
bunu da özgürlük olarak 

pazarlayan bir dijital faşizmle 
karşı karşıyayız. Amerika ve 
Avrupa’daki kurallara uyma 

noktasında gösterdikleri özeni, 
mesele Türkiye olunca bilinçli 

şekilde esirgiyorlar.
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güç boşluğu var. Bu boşluk gün 
geçtikçe tebarüz ediyor. Kendini 
net olarak hissettiriyor. Kan, zulüm, 
savaş ve çatışma sahneleri adeta 
sıradan hale geldi. İnsanlığın kendi 
ortak güvenliğini temin etmek 
için tesis ettiği normlar kurumlar 
günden güne irtifa kaybediyor.

İnsanlığın çok acı tecrübeler 
sonrasında inşa ettiği kural 
temelli sistemin yıkılışına hep 
birlikte şahitlik ediyoruz. 
Bunu tersine çevirecek 
adımlar da atılmıyor. 
Ne Irak’ın işgalinden ne 
Suriye itilafından ne de 
Rusya-Ukrayna savaşından 
maalesef gerekli dersler 
çıkarılamadı.

Bu kayıtsızlık karşısında 
patlak veren her kriz 
bir öncekini maalesef 
aratmıştır. Ancak Gazze 
kriziyle beraber küresel 
sistem iflas bayrağını 
çekmiştir. Gazze tüm 
dünyada maskeleri 
indirmiş, 10 
yıllardır bize 
örnek gösterilen 
kurumların 
içinin ne kadar 
kof olduğunu 
apaçık ortaya 

koymuştur.
Gazze’de Filistin halkının maruz 

kaldığı soykırımı anlatmaya 
kelimeler kıyafet etmiyor. 
Katliam görüntülerine bakmaya 
inanın can dayanmıyor. Kafası 
kopmuş masum bebeklerin, 
bombaların altında öksüzleriyle 
birlikte hayatta kalmaya çalışan 
annelerin görüntülerini izlemeye 
hiçbirimizin kalbi dayanmıyor. 
Soykırım başlayalı tam 10 ay oldu. 
Bu sürede 16 binden fazla çocuk 
öldü, 40 bin masum insan şehit 
edildi. Enkaz altındaki 10 binden 
fazla şehidin  naaşına ulaşılamıyor. 
İsrail Gazze’lileri sadece bomba 
ve kurşunlarla öldürmüyor. Aç, 
susuz, gıdasız bırakarak öldürüyor. 
Haydut devlet avuç içi kadar 
toprak parçasına sıkıştırdığı 2,3 
milyon insana karşı barbarlığın her 
türlüsünü sergiliyor.

“BATI, İSRAİL’İN  
SUÇ ORTAĞI”

Batı, İsrail’in suç ortağı. Bu 
desteklerini gizleme 
gereksinimi 
duymadan 
katilleri avuçları 
şişinceye kadar 
alkışlayarak 
alenen 
gösteriyorlar. 
Burada şu ikazı 

“AMACIMIZ İNSANIMIZIN 
HAKLARINI KORUMAK”
Sosyal medya platformlarının 
rezilliklerini bir kez bile 
eleştirmeyenler bakıyorsunuz 
nefes nefese ekran başına geçip 
Türkiye’yi Batılılara şikayet için sıraya 
giriyorlar. Kimse kusura bakmasın, 
özgürlükleri savunmak böyle olmaz. 
Bunun adı ifade özgürlüğüne sahip 
çıkmak değildir. Bunun adı ev 
zenciliğidir. Batı’dan çok batıcı bu 
ev zencilerin hayattaki tek gayesi 
sahiplerine şirinlik yapmaktır. 
Mücadelemizi onların efendilerine 
karşı yürüttük. Bugün de kuklalarla 
vakit harcamıyor asıl onları oynatan 
kuklacılara odaklanıyoruz. Son 
haftalarda şunu bir kez daha gördük. 
Sosyal medya şirketleri bu alandaki 
tekel konumlarını siyaset, toplum 
mühendisliği projelerini hayata 
geçirmek için kullanmaktadır. 
Toplumsal barış için tehditlerini 
engellemek asla sansürcülük 
değildir. Biz böyle bir tutarsızlığın 
içinde yer almayacağız. Hükümet 
olarak bizim kimsenin özgürlüğüyle, 
ifade hürriyetiyle, ticaretiyle hayat 
tarzıyla herhangi bir sorunumuz 
yok. Bugüne kadar da bu yollara 
tevessül etmedik. Şimdi de amacımız 
anayasamızın verdiği imkanlarla 
insanımızın haklarını korumaktadır. 

Geride bıraktığımız 22 yılda 
devletin milletine karşı 

görevlerini en iyi 
şekilde yerine 
getirebilmesi için 
çok çaba harcadık.

HANİYE SUİKASTI
Hamas Büro Başkanı Haniye’nin 
Tahran’da şehit edilmesini. O korkunç 
görüntüler Filistin halkını derinden 
yaralamakla kalmamış, Netanyahu’yu 
şımartmıştır. Akıl ve izan sahibi hiçbir 
kimse böyle bir durumu normal 
karşılayamaz. Buradan bir kez daha 
Haniye’ye Allah’tan rahmet. Filistin 
halkına ve ailesine baş sağlığı diliyorum. 
50-60’ı aşkın yakınları şehit oldu. 
Ama hiçbir zaman Haniye yüzündeki 
tebessümü kaybetmedi. Böyle bir 
insandı. Haniye’yi tanıyan herkes onun 
nasıl yiğit dava adamı olduğunu çok 
çok iyi bilirdi. Kendisi aynı zamanda 
Filistin’in son seçilmiş başbakanıydı.
Bazıları bizim Haniye’ye gösterdiğimiz 
ilgiyi hazmedemedi. Biz sizden mi izin 
alıp da bunların kararını verecektir. 
Biz milletimizden gerekli izni aldık ve 
adımlarımızı buna göre atıyoruz.
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açık açık yapmak zorundayım. 
Tarih kimin nerede durduğunu 
kaydetmektedir. Günümüzün 
Hitler’i Netanyahu’nun yalanlarını 
ayakta alkışlayanlar, ellerine 
yapışan o kara lekeyi ömür boyu 
temizleyemeyecek. Mazlumların 
acıları üzerinde sevinç çığlıkları 
atanları ne tarih ne de çocukları 
affedecek.

Biz dünyanın gözlerinin filistin’e 
döndüğü bu günde fırsat bu fırsat 
deyip birilerine şirin görünme 
niyetinde değiliz. Biz ne kadar 
ağır olursa olsun hakkı tutup 
kaldırmanın derdindeyiz. Filistin 
sınavından hem şahsen hem de 
ülke ve millet olarak alnımızın akıyla 
çıkmanın samimi gayreti içindeyiz. 
Kim ne derse desin, soykırımcıların 
olması gereken yer meclis kürsüleri 
değil, işledikleri suçların hesabını 
verdikleri mahkeme salonlarıdır. 
40 bin insanın ölümünden sorumlu 
olmayıp bir de kırmızı halıyla 
karşılamak vicdansızlıktan ötedir.

“DİJİTAL FAŞİZMLE 
KARŞI KARŞIYAYIZ”

İsrail’i eleştiren basit bir cümleye 
bile hemen sansür uygulamayı 
kendileri için görev addediyorlar. 
Filistinli şehitlerin fotoğraflarına 
tahammül edemeyip anında 
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yasaklayan bir dijital faşizm ile 
karşı karşıyayız. 

 Gelinen noktada sosyal 
medya şirketlerinin çıkarlarına 
dokunan her hususta mafya gibi 
davrandığına şahit oluyoruz. 
Sosyal medya şirketlerinin bu 
tavrına yeni tanıklık etliyoruz. 
Uyarılarımıza rağmen, 
FETÖ’den PKK’sına kadar tüm 
terör örgütleri bu mecralarda 
istedikleri gibi at koşturuyorlar. 
Milletimizin inancına alenen 
hakaret ediyorlar. Suç ve 
terör şirketleri bu mecralarda 
istedikleri hareketi yapıyorlar.

Amerika ve Avrupa’daki 
kurallara uyma noktasında 
gösterdikleri özeni, mesele 
Türkiye olunca bilinçli şekilde 
esirgiyorlar. Bu husustaki 
rahatsızlığımızı pek çok dile 
getirdik. Ancak arzu edilen 
işbirliğini henüz tam manasıyla 
tesis edemedik. Türkiye’nin 
hassasiyetine saygı gösterirlerse 
çözülür. Burada şirketlerin tavrı 
kadar rahatsız edici diğer bir 
durum ülkemizdeki muhalefetin 
kaypak tutumudur.
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 KABİNE TOPLANTISI SONRASI 
ÖNEMLİ AÇIKLAMALAR! HANİYE 

SUİKASTIYLA 
SINIR AŞILDI

Cumhurbaşkanlığı Kabinesi, 3 
haftalık aranın ardından saat 
Beştepe’de toplandı. Yaklaşık 3 
saat süren toplantının ardından 

Millete Sesleniş konuşması gerçekleştiren 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan önemli mesajlar 
verdi.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan’dan Kabine 
Toplantısı sonrası önemli açıklamalar

“MAZİDEN ATİYE SAĞLAM 
KÖPRÜLER KURDUK”

Son kabine toplantısından bugüne, 
ülke ve millet için son derece önemli açılış, 
ziyaret ve temaslar gerçekleştirdiklerini 
belirten Erdoğan, tarihe vefa, geçmişe saygı 
anlayışıyla ecdat emaneti eserleri tek tek 
ayağa kaldırdıklarını vurguladı.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
Moğolistan’dan Etiyopya’ya nerede ata 
yadigarı bir kültürel varlık mevcutsa sahip 
çıktıklarını, kültüre ve insanlığa yeniden 
kazandırdıklarını söyledi.

Büyük ülke ve büyük millet olmak neyi 

gerektiriyorsa tüm imkan ve güçleriyle onu 
yerine getirmenin gayretinde olduklarını 
vurgulayan Erdoğan, şöyle konuştu:

“Burada, bazı rakamları sizlerle kısaca 
paylaşmak isterim. TİKA vasıtasıyla 
gönül coğrafyamızın dört bir ucunda 
120’nin üzerinde restorasyon çalışması 
gerçekleştirdik.     n 22 yılda yaklaşık 6 
bin vakıf kültür varlığının restorasyonunu 
veya onarımını tamamladık. Reddi miras 
yapmadan, 2000 yılı aşan köklü tarihimizin 
hiçbir dönemine sırtımızı dönmeden hem 
içeride hem dışarıda ulaşabildiğimiz her 
yerde maziden atiye sağlam köprüler 
kurduk. Bunun en son örneği Yıldız 
Sarayı’dır. Cumhurbaşkanlığı Milli Saraylar 
Başkanlığımızın yürüttüğü 6 yıllık titiz bir 
çalışmanın neticesinde Yıldız Sarayı’nı tekrar 
ihya ettik. Osmanlı’nın en sancılı yıllarına 
tanıklık eden ancak bir dönem kumarhane 
olarak kullanılan bu önemli mirasın kapılarını 
19 Temmuz’da onun sahibi olan aziz 
milletimize açtık. Şimdiye kadar 100 bin 
insanımızın ziyaret ettiği Yıldız Sarayı’nı, 

 Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan liderliğinde 

Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde 
gerçekleştirilen Kabine 

Toplantısının ardından konuşan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Hamas 
Siyasi Büro Başkanı İsmail Haniye’nin 

şehit edilmesiyle Gazze krizinde ise 
yeni bir sınır aşıldı” dedi.
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özellikle gençlerimizin gezip görmesini tavsiye 
ediyorum.”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, bakımsızlık 
kurbanı olan Edirne Sarayı ile ilgili restorasyon 
çalışmalarının devam ettiğini bildirdi.

Bu güzide eseri de kısa sürede ülkeye 
kazandıracaklarını dile getiren Erdoğan, “Sultan 
2. Abdülhamit Han’ın emanetini yeniden hayata 
döndürmekten duyduğumuz bahtiyarlığı burada 
tekrar ifade etmek istiyorum. Yıldız Sarayı’nın 
restorasyonunda emeği geçen herkesi tebrik 
ediyorum.”dedi.

“30 MİLYAR DOLARLIK 
KAYNAĞI YÜKSEK 
TEKNOLOJİ YATIRIMLARINA 
YÖNLENDİRECEĞİZ”

Erdoğan, 26 Temmuz’da İstanbul’da 
tanıtımını yaptıkları HİT 30 Yüksek Teknoloji 
Yatırım Programı ile milli teknoloji hamlesine 
yeni bir ivme kazandırdıklarını belirterek, 
“Programla yüksek teknolojili ve yüksek katma 
değerli yeni yatırımlar için Türkiye’nin sahibi 
olduğu avantajları daha da güçlendireceğiz. 
HİT 30 Programı ile vergi teşvikleri ve hibe 
desteklerinden oluşan toplam 30 milyar 
dolarlık kaynağı yüksek teknoloji yatırımlarına 
yönlendireceğiz. HİT 30 Programı’nın sektörde 
farklı bir heyecan oluşturduğunu görüyoruz. 
Bundan da büyük bir memnuniyet duyuyoruz.” 
diye konuştu.

İş dünyasına çağrıda bulunan 
Erdoğan,”Hükümetimiz, üretenin, çalışanın, 
istihdam sağlayanın daima yanındadır. Son 22 
yılda el ele verdik, omuz omuza verdik, nice 
hayalleri beraberce gerçeğe dönüştürdük. 
Savunma sanayi başta olmak üzere birçok 

başlıkta ülkemizi parmakla gösterilen seviyelere 
yine beraberce ulaştırdık, Allah’ın izniyle 
çok daha fazlasını başaracağız. Şunu lütfen 
unutmayın, siz gayret ettiğiniz sürece biz de 
sizleri asla yalnız bırakmayız. Önümüzdeki 
dönemde iyi çalışılmış, Türkiye ekonomisine 
katkı yapacak yeni paketlerle iş dünyamıza 
destek vermeyi sürdüreceğiz.” ifadelerini 
kullandı.

“MİLLETİMİZLE GÖNÜL 
KÖPRÜLERİMİZİ 
GÜÇLENDİRİYORUZ”

Erdoğan, 10 yıl önce milletin desteğiyle 
göreve ilk başladığında, koşan, koşturan ve 
terleyen Cumhurbaşkanı olacağının sözünü 
verdiğini anımsatarak, şöyle devam etti:

“Diğer tüm sözlerimiz gibi hamdolsun 
bunu da yerine getiriyoruz. Ankara ve 
İstanbul’daki yoğun programlarımızın yanı sıra il 
ziyaretlerimizle milletimizle gönül köprülerimizi 
güçlendiriyoruz. İllerimizde yapımı devam eden 
projelerimizi yerinde görüyor, inceliyor, varsa 
eksiklerinin giderilmesi için hemen orada bakan 
arkadaşlarımıza gerekli talimatları veriyoruz. 
Ayrıca, tamamlanan eserlerin de açılış sevincini 
milletimizle paylaşıyoruz. Rize ziyaretimizde 
hem Rizeli kardeşlerimizle kucaklaştık hem de 
inşası biten eser, hizmet ve projelerin resmi 
açılışını gerçekleştirdik. Afetzede kardeşlerimize 
ev ve dükkanlarının anahtarlarını teslim ederek 
2021 yılındaki sel felaketinin yaralarını sarma 
vaadimizi yerine getirdik. Ayder Yaylası’nı, 
2017 yılından bu yana toplam 2 milyar 667 
milyon liralık yatırımla eski güzelliğine yeniden 
kavuşturduk. Tabii, burada asıl önemli olan 
Ayder gibi doğal bir hazinenin korunmasıdır. 
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Ayder’de çarpık yapılaşmaya izin vermeyerek, 
Ayder’i her türlü çirkinlikten muhafaza ederek 
hep birlikte bunu başaracağımıza inanıyorum. Bu 
vesileyle bir kez daha açılışını yaptığımız hizmet 
ve projelerin hayırlı olmasını diliyor, emeği geçen 
tüm kurumlarımızı kutluyorum.”

“HENİYYE’NİN ŞEHİT 
EDİLMESİYLE GAZZE KRİZİNDE 
YENİ BİR SINIR DAHA AŞILDI”

Bölgede sancılı günlerin yaşandığına dikkati 
çeken Erdoğan, Rusya ile Ukrayna arasındaki 
savaşın 2,5 yılını doldurduğunu, savaşın kısa 
vadede sona erme ihtimalinin henüz ufukta 
görünmediğini söyledi.

İsrail’in Gazze’ye yönelik saldırılarında 10’uncu 
ayın geride kaldığını belirten Erdoğan, şunları 
kaydetti:

“Hamas Siyasi Büro Başkanı İsmail 
Heniyye’nin şehit edilmesiyle Gazze krizinde 
yeni bir sınır daha aşıldı. Netanyahu yönetiminin 
kural, hukuk tanımaz saldırgan tavrı bölgemizi 
kötü senaryolarla karşı karşıya bırakıyor. Amerika 
başta olmak üzere Batılı aktörler ne yazık ki 
İsrail’in ve bir avuç fanatik siyonistin esiri olmuş 
durumda. Ateşkes görüşmelerinden umutları 
yeşertecek bir sonuç çıkmadı. Hamas’ın yapıcı 
tavrına rağmen Netanyahu yönetimi, katliam 
politikasını sürdürme niyetinde olduğunu 
defaatle gösterdi. Üzerinde etki sahibi güçlerin 
tavşana kaç, tazıya tut politikası sürdükçe İsrail 
Gazze’deki ateşi tüm bölgeye yaymak için her 
yolu deneyecektir.”

Türkiye olarak bölgelerindeki gelişmeleri 
anbean takip ettiklerini belirten Erdoğan, şöyle 
konuştu:

“Son 10 ayda 40 bin masumun hayatına mal 
olan bu barbarlığın bir an önce sona ermesi için 
elimizden gelen her şeyi yapıyoruz. Daha evvel 
Uluslararası Adalet Divanı’nda, İsrail aleyhine 
açılan soykırım davasına müdahil olma kararımızı 
açıklamıştık. Bununla ilgili somut adımımızı 
çarşamba günü atıyoruz. Meclis Hukuk Heyetimiz 
7 Ağustos tarihinde Lahey’de davaya müdahillik 
dilekçemizi Adalet Divanı’na teslim edecektir. 
Türkiye adına resmi başvurumuzu inşallah böylece 
yapmış olacağız. Milletimin şu gerçeği çok iyi 
bilmesini arzu ediyorum, Türkiye, varlık yokluk 
mücadelesi verdiği bu zor günlerinde Filistin’in 
yanındadır. Tüm imkanlarıyla Filistinli kardeşlerine 
sahip çıkmaktadır.”

İsrail’in soykırım politikasına en net ve güçlü 
tepkiyi veren ülkenin Türkiye olduğunu vurgulayan 
Erdoğan, şunları söyledi:

“Ülkemizin bu kararlı tavrının Netanyahu 
hükümetinde nasıl bir rahatsızlık oluşturduğu 
yapılan densiz açıklamalardan anlaşılmaktadır. 
Devlet adamı olmak yerine klavye soytarılığına 
özenenlere şunu söylemek isterim, ‘Bayrağımıza 

ve bağımsızlığımıza dil uzatan sosyal medya 
şarlatanlarını rahatsız etmeyi sürdüreceğiz.’ Gözünü 
kan bürümüş soykırım şebekesi ne yaparsa yapsın 
Türkiye’nin ve Türk milletinin, Filistin halkıyla 
dayanışmasını engelleyemeyecektir. Masumların 
gözyaşı üzerinden ikbal devşirmeye heveslenenler, 

ne kadar büyük bir gaflete düştüklerini er ya da geç 
anlayacaklardır. Güçlü Türkiye inşallah bölgemizde 
barışın teminatı olacaktır. Tarih boyunca 
mazlumların sığınağı olan ülkemiz kimsesizlerin, 

kimsesi olma vasfını koruyacaktır.” 

“CUMHURİYET TARİHİNİN REKORUNU KIRDIK”
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Türkiye Yüzyılı’nın inşası için gece gündüz koşturduklarını, 
yakın çevrelerindeki tüm sıkıntılara rağmen ekonomide hedefleriyle uyumlu şekilde yollarında 
ilerlediklerini vurguladı.
Geçen hafta açıklanan verilerin doğru yolda olduklarını teyit ettiğini aktaran Erdoğan, ihracatta 
tarihin en yüksek temmuz ayı rakamına ulaştıklarına dikkati çekti.
2024 Temmuz ayı ihracatının geçen yılın aynı ayına göre yüzde 13,8 artışla 22 milyar 512 milyon 
dolar olduğunu bildiren Erdoğan, şunları kaydetti:
“Tüm zamanların en yüksek temmuz ayı ihracatını gerçekleştirdik. Yıllıklandırılmış ihracatımızda 
toplam 261,5 milyar dolar ve bir önceki yıla göre yüzde 3,4 artışla yine Cumhuriyet tarihinin 
rekorunu kırdık. Mal ihracatında son bir yılda 8,7 milyar dolar net artış sağlandı. İthalatımızdaki 
düşüş eğilimi aynı şekilde devam ediyor. İthalatımız temmuz ayında yıllık bazda yüzde 7,9 
oranında yani 2,6 milyar dolar geriledi. İhracattaki artış ve ithalattaki azalışın etkisiyle dış ticaret 
açığımız yıllık bazda yüzde 42,3 düşüşle 7,2 milyar dolara indi. İhracatın, ithalatı karşılama 
oranında 14,5 puanlık güçlü bir yükseliş yaşandı. Yüzde 75,7 seviyesine çıkan bu oranı inşallah 
daha da arttıracağız.”
2002’de toplam 36 milyar dolar ihracat yapan bir ülkeyi 1 ayda 22,5 milyar dolar ihracat 
gerçekleştiren ülke konumuna taşıdıklarına dikkati çeken Erdoğan, şu ifadeleri kullandı:
“İsrail’le dış ticaret işlemlerini durdurduğumuz bir dönemde böyle bir orana ulaşmamız ayrıca 
takdire şayandır. Buradan milletimin huzurunda açıkça ifade ediyorum. Türkiye mevcut İsrail 
hükümetini ateşkese zorlamak ve insani yardımların Gazze’ye kesintisiz girişimini temin etmek 
amacıyla aldığı bu kararın sonuna kadar arkasındadır. İhracatçılarımızın da kendilerine yeni 
pazarlar bularak burada yaşanan kaybı telafi ettiklerini görmekten memnuniyet duyuyoruz. 
Hemen her şeyin bir şekilde telafisi olur ama Filistinli mazlumlara sırtını dönmenin telafisi 
olmaz.” Daha fazla gayret göstererek yıl sonu hedefleri olan 267 milyar dolar ihracat rakamını da 
mutlaka yakalayacaklarını dile getiren Erdoğan, Türk malı damgalı ürünleri Afrika’dan Asya’ya, 
dünyanın dört bir ucuna ulaştıran ihracatçıları tebrik ederek, onlardan yılın son 5 ayını çok iyi 
değerlendirerek kendilerine müjdeli haber vermelerini beklediğini söyledi.



Savunma Sanayii İcra Komitesi Toplantısı yaklaşık 2,5 saat sürdü. 
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığından yapılan açıklamaya göre, toplantıda, 
Türk savunma sanayiinin eriştiği seviye, gelecek hedefleri ve kritik projelere 
ilişkin değerlendirmelerde bulunuldu, yerli ve milli savunma sanayiinin 

desteklenmesine yönelik kararlılık vurgulandı.
Ardından, Türk Silahlı Kuvvetleri, Emniyet Genel Müdürlüğü ve Jandarma Genel 

Komutanlığı ihtiyaçlarına yönelik mevcut ve yürütülecek projelere ilişkin gündeme geçildi.

ÇELİK KUBBE PROJESİ GÖRÜŞÜLDÜ
Toplantı kapsamında, katmanlı hava savunma sistemleri ile tüm algılayıcı ve silahların 

bir ağ yapısı altında birbirleriyle entegre çalışması, ortak hava resminin oluşturulması, 
gerçek zamanlı olarak harekat merkezlerine ulaştırılması ve yapay zeka destekli olarak 
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SAVUNMA SANAYİİ İCRA 
KOMİTESİ’NDE KRİTİK KARAR

YERLİ VE MİLLİ

PROJESİ
ÇELİK KUBBE 

Savunma Sanayii İcra Komitesi, 
Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan başkanlığında 
Cumhurbaşkanlığı 

Külliyesi’nde toplandı. 
Toplantının ardından yazılı 

açıklama yapıldı. Açıklamada 
katmanlı hava savunma 

sistemleri ile tüm algılayıcı ve 
silahların entegre çalışmasını 

temin eden yerli ve milli “Çelik 
Kubbe Projesi”nin ele  

alındığı bildirildi.



SAVUNMA SANAYİİNDE MİLLİ YETKİNLİK HAMLESİ PROJESİ
Ülkeye teknolojik üstünlük kazandıracak ürün ve sistemlerin geliştirilmesinde ihtiyaç 
duyulan insan kaynağı yetkinlik envanterinin geliştirilmesi, sektörde yaygınlaştırılması ve 
sürdürülebilirliğinin sağlanarak değer oluşturulmasına yönelik Savunma Sanayiinde Milli 
Yetkinlik Hamlesi Projesi de görüşülerek karara bağlandı.
Toplantıda, milletin ve devletin desteğiyle Türk savunma sanayiinde erişilen noktadan 
duyulan memnuniyet ifade edilerek, ilerleyen dönemde daha da yüksek azim ve 
kararlılıkla çalışmaların sürdürülmesinin gerekliliği vurgulandı, yerli ve milli teknolojiler 
kullanılarak faaliyetlerin azim ve kararlılıkla sürdürüleceği kaydedildi.
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karar vericilere sunulmasını temin eden yerli ve milli 
olarak geliştirilmekte olan “Çelik Kubbe Projesi” 
görüşüldü.

KAAN, TB3, AKINCI VE 
AKSUNGUR

Hava savunma ve füze sistemleri 
geliştirilmesine ilişkin projeler, Milli Muharip 
Uçak KAAN projesine ilişkin gelecek dönemde 
yürütülecek faaliyetler, Bayraktar TB3, AKINCI ve 
AKSUNGUR silahlı insansız hava araçlarının ve ilgili 
alt sistemlerin tedarikine yönelik projeler ile sürü 
yetenekli, kamikaze ve mini insansız hava ve deniz 
araçları projeleri de toplantıda ele alındı.

KARA, DENİZ, HAVA VE UZAY 
PROJELERİ

Ülkenin uzay erişim yeteneğinin geliştirilmesine 
yönelik projeler, kara, hava ve denizlerde durumsal 
farkındalığı artırıcı sistemler ile elektronik harp 
sistemleri ve mini/mikro insansız hava araçlarına 
ve sürü yeteneğine sahip kamikaze insansız 
deniz araçlarına karşı savunma sistemi projeleri 
görüşülen diğer konular oldu.

ENVANTERDEKİ ARAÇLARIN 
MODERNİZASYONU

Envanterde yer alan tankların ve 
savaş uçaklarının yerli ve milli imkanlarla 
modernizasyonuna yönelik projeler ile hava 
ve deniz araçlarının motor ve güç aktarma 
sistemlerinin geliştirilmesine ilişkin projeler, 

komuta kontrol, haberleşme ve bilgi yönetim 
sistemleri tedarikine yönelik projeler, Taktik 
Tekerlekli Zırhlı Devriye Aracı ve Silah Taşıyıcı 
Araçlar ile muhtelif kara araçları tedarik projeleri, 

Kıyı Römorkörü ve Bot Sistemleri tedarikine 
yönelik deniz araçları projeleri ve kuantum 
teknolojilerine yönelik altyapı oluşturma 
projeleri de toplantıda değerlendirildi.
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FUTBOLA KAVGA VE 
İDEOLOJİ GİRMEMELİ

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Başakşehir 

Futbol Akademisi ve Kupa 
Meydanı Açılış Programı’nda 

açıklamalarda bulundu. 
Husumetin, kavganın, 

ideolojinin futbola 
girmesinin sporun ruhuna 

zarar vereceğini vurgulayan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
“Herkesin tuttuğu bir takımı, 

renklerine aşık olduğu bir 
takımı, hayran olduğu bir 

futbolcusu vardır ama hiçbir 
şey ülkemizin huzurundan 

daha mühim değildir.” dedi.

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Başakşehir Futbol 
Kulübü Tesisleri’nde düzenlenen Başakşehir Futbol Akademisi ve 
Kupa Meydanı Açılış Programı’na katıldı. Tören sırasında yaptığı 
konuşmada, gençlik yıllarından bu yana futbola olan ilgisini 

vurgulayan Erdoğan, bu tür projelerin Türk futbolu açısından büyük önem 
taşıdığını belirtti.

Cumhurbaşkanımız  Erdoğan, burada yaptığı konuşmada şunları söyledi:

 “NİCE BAŞARILAR GETİRECEK”
Üst düzey bir futbol eğitimi için her şeyin düşünüldüğü, gereken her 

türlü imkanın sağlandığı akademinin kulübümüzün altyapısına yeni bir soluk 
kazandıracağı kanaatindeyim. Futbol akademisinin de hizmete girmesiyle 
İstanbul Başakşehir’in başarı grafiği inşallah daha da yükselecektir.

Öncelikle bir hakkı teslim etmek isterim. Kuruluşundan bu yana geçen 
10 yıllık sürede İstanbul Başakşehir Futbol Kulübü kendi alanında eşine az 
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rastlanır başarılara imza attı. Kulübümüz; 
vefakar taraftarı, yıldız futbolcuları, hedefe 
kilitlenmiş yönetim kadrosuyla adını Türk 
futbolunun devleri arasına yazdırdı. Kovid 
salgınının ilk dönemine tekabül eden 2019-
2020 sezonundaki Süper Lig şampiyonluğuyla 
Başakşehir bu unvana ulaşan 6’ıncı takımımız 
oldu. Süper Lig şampiyonluğunun yanı sıra iki 
kez Türkiye Kupası finali oynayan kulübümüz, 
10 sezonun 8’inde Avrupa kupalarına 
katılarak ülkemizi uluslararası turnuvalarda da 
başarıyla temsil etti. Kısa sürede taraftarlarının 
desteğini hak ettiğini gösteren Başakşehir 
Futbol Kulübü’müzü kulüp yönetimini, 
teknik kadroyu ve tüm sporcularımızı tebrik 
ediyor, başarılarının artarak devamını diliyor, 
futbol akademisi ve kupa meydanının hayata 
geçirilmesinde katkısı olan herkesi tebrik 
ediyorum.

“HER TÜRLÜ SIKINTILARINDA 
YANINDA OLDUK”

Burada şunu da özellikle ifade etmek 
istiyorum. Gençlik yıllarında sporla bilfiil 
ilgilenmiş, futbolu her zaman tutkuyla takip 
etmiş, bugün de düzenli spor yapan bir 
cumhurbaşkanıyım. Ülkemizin futbol başta 
olmak üzerine sporun bütün dallarındaki 
başarılarını arttırmaya, bu konuda da 
makamların ötesinde şahsen de çok büyük 
bir önem veriyorum. Bugüne kadar hiçbir 
kulüp ayırmadan Türk futboluna katkı 
yapan her türlü girişimi samimiyetle teşvik 
ettim. Aynı şekilde bütün kulüplerimizin 
başarılarıyla gurur duydum. Her türlü 
ihtiyaçlarında, sıkıntılarında ve sevinçlerinde 
kulüplerimizin yanında olmaya çalıştık. 
Bundan sonra da hakkaniyetli ve adaletli 
çizgimizi koruyacağız. Bu vesileyle 
bugün başlayan 2024-2025 sezonunda 

tüm takımlarımıza başarılar diliyor, gerek 
heyecan seviyesi, gerekse centilmenlik düzeyi 
yüksek bir sezon geçirmeyi ümit ediyoruz. 
Kulüplerimizin oynayacakları birbirinden 
güzel maçlarla futbol aşkıyla yürekleri coşan 
milletimize tam anlamıyla bir futbol resitali 
yaşatacaklarına inanıyorum.

“ADİL OYUN OYNAYALIM”
Her zaman söylüyoruz. Futbol rekabetin 

yanı sıra iş birliğinin dayanışmanın ve takım 
ruhunun da sembolü olan bir spordur. Hangi 
sebeple olursa olsun futbol; husumetin, 
holiganlığın, kavganın, ideolojinin girmesi 
her şeyden önce sporun ruhuna zarar verir. 
Elbette herkesin tuttuğu bir takımı, renklerine 
aşık olduğu bir kulübü tekniğine, karakterine, 
oyununa hayranlık duyduğu bir futbolcusu 
mutlaka vardır. Ama hiçbir şey ülkemizin ve 
milletimizin huzurundan daha mühim değildir. 
Ülkemize ve Türk futboluna kaybettiren bir 
anlayışla hareket etmenin hiçbir bahanesi 
olamaz. Sporun birleştiren, kaynaştıran 
85 milyon olarak birliğimizi perçinleyen 
rolüne özellikle bugünlerde çok fazla ihtiyaç 
duyuyoruz. Tüm kulüplerimizden içinde 
bulunduğumuz sezon boyunca futbolumuzu 

“HER ŞEY TÜRK  
FUTBOLU İÇİN”
Aynı şekilde 372 olan spor salonu 
sayısı, neredeyse 3 kat artışla 904’e 
yükseldi. 2002’de tüm Türkiye’de 
gençlik merkezi sayımız sadece 
9’du. Bugün 508 gençlik merkeziyle 
evlatlarımıza hizmet veriyoruz. 
Ülkemizdeki toplam spor tesislerinin 
sayısını bin 575’ten aldık, 4 bin 421’e 
ulaştırdık. Türkiye’nin dört bir köşesini 
kapalı spor salonlarıyla, halı sahalarla, 
basketbol, voleybol sahalarıyla 
yüzme havuzlarıyla donattık. Futbol 
kulüplerimize, Spor Toto vasıtasıyla 
önemli miktarda maddi gelir imkanı 
sunduk. Kulüplerimizin sponsorluk 
aracılığıyla yeni finansal araçlar 
oluşturmasını kolaylaştırdık. Bankalar 
Birliği Anlaşması’yla kulüplerimizin 
mali sürdürülebilirliğini devam 
ettirebilmesini sağladık. Daha bunlar 
gibi nice desteği ve teşviki, Türk 
futbolunun emrine verdik.
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kısır tartışmaların uzağından tutma ve 
fair play ruhunu güçlendirme noktasında 
azami hassasiyet bekliyoruz. Aynı şekilde 
milyonların ilgiyle, beğeniyle takip ettiği 
sporcularımızın da sorumlu davranarak 
topluma ve gençlerimize örnek olmalarını 
istiyoruz. Bu anlayışla hareket eden sporcu ve 
kulüplerimize şimdiden teşekkür ediyorum.

“STAT SAYISI 346’YA 
ULAŞTI”

Futbol camiamız, son 22 yılda Türk 
sporuna sağladığımız güçlü desteğin 
en yakın şahididir. Yaptığımız devasa 
yatırımlarla ülkemizin spor altyapısını 
komple yeniledik. Bizden önce spor 
kulüplerimizin temel sıkıntılarından biri 
ihtiyaçlarını dahi karşılayacak stadyumlara 
sahip olmamalarıydı. Birçok takımımızın eli 
yüzü düzgün stadyumu dahi bulunmuyordu. 
Mevcut stadyumlarımızın kahir ekseriyeti de 
kullanım ömrünü tamamlamış vaziyetteydi. 
2002’de aziz milletimizin takdiriyle göreve 
gelir gelmez bu sorunu çözmek için hemen 
kolları sıvadık. Şimdiye kadar bundan tam 
10 sene önce hizmete açtığımız Başakşehir 
Fatih Terim Stadı’nın aralarında olduğu 38 
yeni stadyumun inşasını tamamladık. Şu an 
4 tane stadyumun yapımı, 3 tanesinin de 
proje ve ihale çalışmaları devam ediyor. İl ve 
ilçe düzeyinde 277 olan stat sayımızı 346’ya 
yükselttik. 2002 yılında Türkiye genelinde 
595 futbol sahasını 2,5 kat artışla bin 365’e 
çıkardık.

“MORALİMİZİ 
BOZMAYACAĞIZ, 
HEDEFİMİZE GİDECEĞİZ”

Elini vicdanına koyan herkesin kabul ve 
teslim edeceği husus şudur. Cumhuriyet 

tarihimiz boyunca futbol dahil spora en 
büyük yatırımı yapan en güçlü desteği 
veren iktidar açık ara bizim iktidarımızdır. 
Bundan da açıkçası sadece memnuniyet 
duyuyoruz. Yaptığımız yatırımların meyvesini 
yavaş yavaş toplamaya başladık. Daha önce 
sadece belli spor branşlarına sıkışan başarı 
grafiğimiz, şimdi daha geniş bir yelpazeye 
yayılıyor. Tarihsel olarak güçlü olduğumuz 
spor dallarının yanı sıra sporcularımız uzun 
yıllar kısıtlı varlık gösterdiğimiz alanlarda da 
madalya kazanıyor. Kürsüye çıkıyor, İstiklal 
Marşımızı tüm dünyaya gururla dinletiyor. Son 
olarak 2024 Avrupa Futbol Şampiyonası’nda 
A Milli Futbol Takımımızın sergilediği anlamlı 
başarı bizlere hem cesaret vermiş hem de 
doğru yolda olduğumuzu teyit ve tasdik 
etmiştir. Tüm bunlara rağmen önümüzde 
halen katetmemiz gereken daha çok mesafe 
olduğunun farkındayız. Moralimizi bozmadan 
engellere aldırmadan hatalarımızdan 
ders çıkartıp eksiklerimizi tamamlayarak 
hedeflerimize varacağız. Başarılarımızın 
kalıcı olabilmesi için sadece çok çalışmamız 
değil, aynı zamanda zihniyet değişikliğine de 
gitmemiz gerekiyor. 

“ARDA GİBİ GENÇ 
YETENEKLER YETİŞTİRİN”
Şayet Süper Lig takımlarında 
oynayan gençlerimizin sayısı 
azalıyorsa bunun manası yeni 
futbolcuların yetişmesinde bir 
tıkanıklık var demektir. Bunun 
muhakkak önüne geçmemiz 
gerektiğine inanıyorum. Kendi insan 
kaynağımızı değerlendirmezsek spor 
kulüpleri olarak da ülke olarak da hak 
ettiğimiz yerlere gelemeyiz. Bakınız, 
Arda Güler’in genç yaşta elde ettiği 
başarı tüm kulüplerimiz için hem 
güzel bir örnek oldu hem de altyapı 
yatırımlarının önemini gösterdi. 
Bu örneğin yenilerini eklemek 
için hep beraber çalışmalıyız. 
Bugün açılışını gerçekleştirdiğimiz 
Başakşehir Futbol Akademisi’nin 
doğru zamanda atılmış çok kıymetli 
bir adım olarak görüyorum. 
Futbolumuzun güzelleşmesi, 
gelişmesi arzu ettiğimiz seviyelere 
çıkması için bu tür hamlelere 
ihtiyacımız var.
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BORÇLARA PARA 
YOK, PARİS’TE KEYİF 

ÇATMAYA GELİNCE 
PARANIN SINIRI YOK

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Çukurova Uluslararası 
Havalimanı’nın açılış töreninde açıklamalarda bulundu. Erdoğan, 

konuşmasında muhalefete tepki göstererek, “Ülkenin kaynaklarıyla ilgili 
cümle kurulacaksa eleştirilmesi gereken Çukurova Havalimanı değil halkın 

parasını Paris’te har vurup harman savuran müsriflerdir. SGK’ya borç 
ödemeye, millete hizmet etmeye gelince kasada para yok, fakat cümbür 

cemaat Paris’te keyif çatmaya gelince paranın sınırı yok” ifadelerini kullandı. 



 Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Çukurova Uluslararası 
Havalimanı’nın açılışı dolayısıyla 
düzenlenen törene katıldı.

Havalimanının Adana ve Mersin ile tüm 
bölgeye, tüm Türkiye’ye ve 85 milyonun 
her bir ferdine hayırlı olması temennisinde 
bulunan Erdoğan, eserin bölgeye 
kazandırılmasında emeği geçen herkese 
teşekkür etti.

“SADECE HAVALİMANI 
DEĞİL, DÜNYAYA ESTETİK 
BİR KAPI AÇIYORUZ”

Adana ve Mersin’in yanı sıra geniş bir 
alana hizmet verecek bir vizyon projesini 
daha hayata geçirmenin haklı gururunu 
yaşadıklarını ifade eden Erdoğan, şu bilgileri 
verdi:

“Bugün sadece bir havalimanı değil, 
Yenicemizden tüm Türkiye’ye, hatta tüm 
dünyaya yeni, modern, estetik bir kapı 
açıyoruz. Çukurova’nın eşsiz güzellikteki 
sembollerinin her köşesine işlendiği 
havalimanımızın dünya standartlarında 
bir eser olduğunu görüyoruz. Burada 
bazı rakamları kısaca paylaşmak istiyoruz; 
Çukurova Uluslararası Havalimanı’nın yıllık 
kapasitesi 9 milyon kişidir. Terminal alanı 110 
bin metrekarelik büyüklüğe sahiptir. 3 bin 
500 metre uzunluğunda ve 60 metre gövde 
genişliğindeki ana pistine en geniş gövdeli 
yolcu uçakları dahi iniş-kalkış yapabilecektir. 
Ana piste ilaveten ayrıca 3 bin 500 metre 
uzunluğunda ve 45 metre gövde genişliğinde 
yardımcı pist vardır. Tüm bunlarla birlikte 
2 adet yüksek sürat taksi yolu, 48 uçak 
kapasiteli yaklaşık 279 bin metrekare apronu, 
21 uçak kapasiteli yaklaşık 56 bin metrekare 
genel havacılık apronu, yer hizmetleri, araç 
park yeri, nöbetçi kulübeleri ve çevre güvenlik 
yoluyla havalimanımız en üst standartta 
imkanlarla donatılmıştır. Üst yapı tesislerimizin 

toplam kapalı alan 214 bin 180 metrekareyi 
buluyor.”

“DEVLETİN BÜTÇESİNDEN 
TEK KURUŞ HARCAMADAN 
BU ESERLERİN İNŞASINI 
TAMAMLADIK”

Havalimanının inşasında bölgenin 
sembollerini ve mimari özelliklerini 
kullanmaya ihtimam gösterildiğini dile getiren 
Erdoğan, “Hava kontrol kulesi ağaç formunda 
tasarlandı. Bu toprakların simgesi olan pamuk 
motifleri ile turuncu renk, havalimanımızın 
süslemesinde özellikle tercih edildi. 
Akdeniz’de yaşayan tüm kardeşlerimizin 
benimseyeceği, kendinden bir iz bulacağı, 
bu coğrafyanın zengin karakterini yansıtan 

bir yaklaşımla Çukurova Havalimanı’mız inşa 
edildi.” dedi.

Erdoğan, son yıllarda ülkeye 
kazandırdıkları pek çok eseri kamu-özel 
ortaklığıyla hayata geçirdiklerini anımsatarak 
şöyle devam etti:

“Devletin bütçesinden tek kuruş 
harcamadan bu eserlerin inşasını tamamladık. 
Böylece sadece ülkemizin altyapı eksiklerini 
süratle gidermekle kalmadık, aynı zamanda 
Türkiye ekonomisine de ciddi katma 
değer oluşturduk. Milletimizin istifadesine 
sunduğumuz her bir köprü, otoyol, 
havalimanı, yatırım rakamlarının çok çok 
ötesinde ekonomik kazanç sağladı. Çukurova 
Havalimanı’mızın yapımında da aynı yöntemi 
uyguladık. Kamu-özel işbirliğiyle inşa edilen 
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“HAVACILIK FAALİYETLERİ DEVAM EDECEK”
Şakirpaşa Havalimanı’nın sadece ticari uçuşlara kapandığını anlatan Erdoğan, “Şehrimizin 
ihtiyaçlarını artık karşılamayan Şakirpaşa Havalimanımızın kapısına kilit vurmuyoruz. Bu 
yalanı devam ettirmek ahlaksızlıktır. Bu ahlaksızlar ile biz yarış edemeyiz. Biz milletimize 
hizmet etmekte yolumuza devam edeceğiz. Şakirpaşa Havalimanın’da ticari uçuşlar hariç 
havacılık faaliyetleri devam edecek” ifadelerini kullandı.
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havalimanının toplam yatırım miktarı 608 
milyon 500 bin avrodur. Devletimiz buradan 
25 yıl içinde toplam 297 milyon 100 bin avro 
kira bedeli elde edecektir. Bu sadece kira 
bedeli olarak devletimizin kasasına girecek 
olan tutardır. Havalimanımız, tüm Çukurova’nın 
ticaretine, turizmine, tarımsal üretimine, 
ekonomik hayatına önemli katkılar yapacak, 
doğrudan ve dolaylı olarak yaklaşık 3 bin 
kişinin istihdamına vesile olacaktır.”

“5 MİLYONU AŞKIN 
İNSANIMIZA HİZMET 
VERECEK”

Çukurova Uluslararası Havalimanı’nın 
Adana’ya mesafesinin 35 kilometre, Mersin’e 
mesafesinin ise 40 kilometre olduğunu belirten 
Erdoğan, şunları söyledi:

“Yani her iki şehrimizin de tam ortasında 
konumlanmıştır. Havalimanımız, Mersin ve 
Adana’dan hem D400 yolu hem de otoyol 
üzerinden kolay ulaşım imkanına sahiptir. 
Adana ve Mersin ile birlikte Osmaniye ve 
Niğde’ye olan yakınlığıyla da 5 milyonu aşkın 
insanımıza hizmet verecek. Buranın yapımına 
başladığımızda eş zamanlı olarak bağlantı 
yollarının çalışmalarını da başlatmıştık. 
Havalimanına konforlu, güvenli ve hızlı erişim 
sağlamak amacıyla 15,9 kilometrelik yolumuzu, 
bölünmüş yol standardında tamamladık. Proje 
kapsamında toplam 258 metre uzunluğunda 
8 adet tek köprü, 90 metre uzunluğunda 2 
adet çift köprü ve 127 metre uzunluğunda farklı 
seviyeli kavşak inşa ettik. Yol sayesinde, vakitten 
494 milyon lira, akaryakıttan 84 milyon lira 
olmak üzere yıllık toplam 578 milyon lira tasarruf 
edeceğiz.”

“BÖLGENİN İHRACATINDA 
ÇARPAN ETKİSİ YAPACAK”

“Tabii sadece kara yolu bağlantılarıyla 
yetinmiyoruz. Çukurova Havalimanı’mızı Mersin, 
Adana, Gaziantep hızlı tren hattına entegre 
ediyoruz.” diyen Erdoğan, şunları kaydetti:

“Hat tamamlandığında saatte 200 kilometre 
hıza ulaşabilecek hızlı trenlerle Mersin ile Adana 
arası seyahat süresi 35 dakikaya inecek. Adana 
veya Mersin’den trene binen kardeşlerimiz 23 
dakikada havalimanımıza varacak.”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Çukurova 
Uluslararası Havalimanı’nın yolcu taşımacılığının 
yanı sıra bölgenin ihracatında da çarpan etkisi 
yapacağına dikkati çekerek, “Mersin Limanı, 
Mersin ve Adana organize sanayileri, İskenderun 
Körfezi sanayi tesisleri, Yumurtalık Serbest 
Bölgesi gibi sanayi ve ticaret bölgelerinden gelen 
ürünleri buradan tüm dünyaya göndereceğiz. 
Burada şunu özellikle söylemek isterim; hem 
Adanalı hem Mersinli vatandaşlarımız çok kısa 

sürede bu eserin ne kadar isabetli bir yatırım 
olduğunu görecekler.” dedi.

“ŞAKİRPAŞA HAVALİMANI 
BÖLGEYE EĞİTİM MERKEZİ 
OLARAK HİZMET VERECEK”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, şöyle devam 
etti:

“Hangi siyasi partiye gönül verirse versin 
bütün vatandaşlarımız böyle bir yatırımdan 
kıvanç duyması gerekir. Yeniliklere alışmak için 
zamana ihtiyaç vardır. Yeniye uyum sağlamak 
elbette vakit alır. Bazı vatandaşlarımızın dile 
getirdiği hususları doğal karşılıyoruz. Artık bu 
huyu bırakmanız lazım. Şakirpaşa Havalimanı’nı 
kapatacağız diyorlar. Böyle bir şey yok. Aydın’da 
bizim bir eğitim merkezimiz var. Şakirpaşa 
Havalimanı eğitim merkezi olarak bölgeye 
hizmet verecek. Kapatma diye bir şey söz 
konusu değil. Muhalefetin işi gücü hep bu tür 
yalanları uydurmak. Tutmayacak bu yalanlar. 
Kargo binası da buraya yapılıyor. Kargo binası 
da yapıldığı andan itibaren Çukurova gerçekten 
iç ve dış servislerini yapacak. Bir diğer taraftan 
da kargo servisi olarak hizmetini verecek. 
Çukurova artık her yönüyle güçlü bir iç, dış ve 
kargo olarak hizmetini sürdürecek. Adana ve 

“HAVAYOLU HALKIN  
YOLU OLACAK”
‘Havayolu halkın yolu olacak’ 
diyerek yola çıktıklarını 
vurgulayan Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan, daha 
sonra şunları söyledi:
“Çukurova Uluslararası 
Havalimanı açılışıyla birlikte 
havayolunu halkın yolu olma 
haline getiriyoruz. Aktif 
havalimanı sayımızı 26’dan 
58’e çıkarttık. 2053 yılında bu 
sayıyı inşallah 61’e ulaştırmayı 
hedefliyoruz. Günde 303 ton 
olan havayolu kargo seviyemiz 
2 bin 615 ton seviyelerini buldu. 
Uçulan ülke sayısı 50 iken bugün 
131 ülkeye uçuş gerçekleştiriliyor. 
Bunlar sadece havayolu 
taşımacılığında yaptıklarımız. 
Karayollarında ciddi yatırımlar 
yaptık. Ülkemizi yüksek hızlı tren 
konforuyla ilk kez biz tanıştırdık. 
Şuanda 2 bin 32 kilometre 
uzunluğunda hatta sahibiz. 
Adana ve Mersin’i de ihmal 
etmedik. Her 2 ilimizin ulaşım ve 
iletişim altyapısına 200 milyar 
liranın üzerinde yatırım yaptık. 
440 kilometre uzunluğundaki 
Akdeniz Sahil Yolu ile Mersin ile 
Antalya’yı birleştiriyoruz. Proje 
tamamlandığında 9 saat 30 
dakika süren seyahat süresi 4 
buçuk saate indireceğiz.”
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Mersin dahil tüm bölgeye katkı sunacak eser. 
Muhalefet bunu bile kötüleyecek bir bahane 
mutlaka buluyor. Bir kısmı çarpıtma, bir 
kısmı manipülasyon. Adanalı kardeşlerimizi, 
Mersinli kardeşlerimizi bize karşı kışkırtarak 
yapılan yatırımı gölgelemeye çalışıyorlar. 
Hizmet ve eser düşmanlığı yapan muhalefet 
olmaz. Dünyanın hangi ülkesinde böyle bir 
muhalefet vardır. Havalimanından rahatsızlık 
duyan muhalefet olabilir mi?

MUHALEFETE TEPKİ: 
BUNUN ADI SİYASİ 
HASETLİK

Bu ülkede dikili tek bir ağacınız yok. 
Ülkemize çağ atlatacak, bizi bir üst lige 
yükseltecek projemize laf söylüyorsunuz. 
Bunun adı siyasi hasetliktir. Maalesef yıllar 
geçiyor, isimler, yönetimler değişiyor 
ancak ana muhalefetin hizmete, yatırıma 
yaklaşımında zerre değişim olmuyor. Şayet 
ülkenin kaynaklarıyla ilgili cümle kurulacaksa 
eleştirilmesi gereken halkın parasını Paris’te 
har vurup harman savuran müsriflerdir. 
SGK’ya borç ödemeye, millete hizmet 
etmeye gelince kasada para yok. Cümbür 
cemaat Paris’te eğlenceye gelince para bol.”

Erdoğan, Çukurova Havalimanını 
depremi öne sürerek eleştirmenin tam bir 
akıl tutulması olduğunu belirterek, “Daha 
büyük bir havalimanımızın olması depremde 
yardımı kolaylaştırır mı yoksa zorlaştırır mı. 
Artık 6 Şubat benzeri bir afette yardımları 
ulaştırabilecek bir havalimanımız oldu. 
Devletimizin Çarşamba günü meydana gelen 
3 deprem dolayısıyla Kozanlı ve Adanalı 
kardeşlerimize geçmiş olsun dileklerimizi 
iletiyorum. Muhalefetin Çukurova Uluslararası 
Havalimanıyla ilgili gündeme taşıdık. Biz 
benzer iddia ve ithamlarla daha öncede 
karşılaştık. Şehirlerimize kazandırdığımız her 
bir esere ‘Ne gerek var’ diyerek karşı çıktılar. 
Avrupa’nın en iyi havalimanı seçilen ‘İstanbul 
Havalima’nından ‘Marmaray’a kadar hepsine 
kulp taktılar. Adana 15 Temmuz Şehitler 
Köprüsü’nden bugüne kadar 18 milyon araç 
geçti. Bunların gereksiz dediği yatırımlar 
misyonunu fazlasıyla yerine getirdi ve 

ekonomiye katkı yaptı. Yine aynısı burada da 
yaşanacak. Muhalefet Çukurova Uluslararası 
Havalimanı’na dair ön görülerinde yanılacak. 
Adana ve Mersin’e çok ciddi artılarının 
olacağını hep beraber göreceğiz” dedi.

“DENİZDEN ADANA’YI 
ORTA DOĞU’YA 
BAĞLAYACAĞIZ”
Adana Doğu Akdeniz Konteyner Limanı 
projesi hakkında da konuşan Erdoğan, 
“Deniz üzerinden Adana’yı Orta 
Doğu’ya bağlayacağız. Rabbim ömür 
verdikçe Çukurova’nın güzel insanları 
için çalışmaya devam edeceğiz. Dünyayı 
kalbura koyup elesek Çukurovalı 
kardeşlerim gibi yar bulunmaz. Adana 
ile Mersin ile ve Çukurovalı kardeşlerim 
ile bizim aramızı kimse bozamaz” dedi. 
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Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Çukurova Uluslararası 
Havalimanı açılış töreninin ardından İstanbul’a geldi. 
Erdoğan, Tahran’da suikasta uğrayan Hamas Siyasi 
Büro Başkanı İsmail Heniyye’nin oğulları Abdüsselam ve 

Hemmam Heniyye’yi kabul etti. Cumhurbaşkanımız Erdoğan, kabulde 
İsmail Heniyye’nin şehadeti dolayısıyla taziye dileklerini iletti. Kabulde, 
Milli İstihbarat Teşkilatı Başkanı İbrahim Kalın ile Cumhurbaşkanı 
Başdanışmanı Sefer Turan da hazır bulundu.

CUMHURBAŞKANIMIZ  ERDOĞAN,  
HENİYYE’NİN OĞULLARINI KABUL ETTİ
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, suikasta uğrayan 
Hamas Siyasi Büro Başkanı İsmail 
Heniyye’nin oğulları Abdüsselam ve 
Hemmam Heniyye’yi kabul etti.
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CUMHURBAŞKANIMIZ 
ERDOĞAN’DAN NET MESAJ: 

İSRAİL ATEŞKESE 
NİYETLİ OLMADIĞINI  
BİR KEZ DAHA GÖSTERDİ
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Katar 
Emiri Şeyh Temim Bin Hamed Al Sani 
ile Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde 
bir araya geldi. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, Katar Emiri Al Sani ile 
görüşmesinde, İsrail’in, Haniye 
suikastıyla ateşkese niyetli 
olmadığını bir kez daha ortaya 
koyduğunu belirtti.

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Katar Emiri 
Şeyh Temim bin Hamed Al 
Sani’yi Cumhurbaşkanlığı 

Külliyesi’nde kabul etti.
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 

Katar Emiri Al Sani ile görüşmesinde, 
İsrail’in, Haniye suikastıyla ateşkese 
niyetli olmadığını bir kez daha ortaya 
koyduğunu belirtti.

Konuyla ilgili İletişim Başkanlığı’ndan 
yapılan açıklamada şu ifadelere yer 
verildi:

Görüşmede Türkiye ile Katar 
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ikili ilişkileri, İsrail’in Filistin 
topraklarındaki saldırıları, 
bölgesel ve küresel gelişmeler 
ele alındı.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
görüşmede İsrail’in Hamas 
Siyasi Büro Başkanı İsmail 
Haniye suikastıyla ateşkese 
niyetli olmadığını bir kez daha 
ortaya koyduğunu, Türkiye’nin 
bölgeye kalıcı barış ve huzuru 
getirici çözüm için çalışmaya 
devam ettiğini, Katar ile birlikte 
sonuç alıcı gayretleri artırma 
niyetinde olduklarını ifade etti.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
İsrail’in hem Filistin toprakları 
hem de Lübnan’daki saldırıları 
ile bölgede gerilimi artırmaya 
çalıştığını, son günlerde iyice 
artan İsrail saldırganlığını 
durdurmak için uluslararası 
toplumun etkin adımlar atması 
gerektiğini belirtti.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
Türkiye’nin Katar ile ekonomik 
ilişkiler başta olmak üzere 
siyasi, askeri, ticari ve kültürel 
alanlarda iş birliğini ileri 
noktalara taşıma kararlığının 
tam olduğunu, atılacak 
adımlarla iki ülke arasındaki 
dayanışmanın perçinleneceğini 
söyledi.
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ŞEHİT 
HANİYE’NİN 
SON ÇAĞRISINA 
İSTANBUL 
GENÇLİĞİNDEN 
DESTEK
39 ilçe teşkilatımız, ‘Şehit İsmail Haniye’den 
Son Çağrı’ etkinliği ve Filistin’e destek 
için Ayasofya Meydanı’nda bir araya geldi. 
Teşkilatımız, İsrail’in Gazze’ye saldırılarını 
bir kez daha lanetledi. Gençler, Filistin 
şehitleri ve İsrail zindanlarında tutulan 
esirler için de dua etti.
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Hamas Siyasi Büro Başkanı 
İsmail Haniye’nin İran’da 
suikasta uğramadan önce 
Filistinlilere destek için 

yaptığı çağrı karşılık buldu.
İsrail’e tepki göstermek ve Gazze’ye 

destek vermek için Ayasofya 
Meydanı’nda bir araya gelen binlerce 
genç, Filistin’in özgürlüğü için 
sloganlar attı. AK Gençlik, İsrail’e de 
tepki göstererek Gazze’deki soykırımı 
lanetledi.

Programda ayrıca Filistin şehitleri 
ve İsrail zindanlarında tutulan esirler 
için dua edildi.
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AK GENÇLİK’TEN 
ANLAMLI ZİYARETLER
Teşkilatımız, “Sizin en hayırlınız, Kur’an’ı okuyan ve 
okutandır” düsturuyla çocuklara Kur’an-ı Kerim sevgisini 
aşılamaya devam ediyor. Beylikdüzü ve Sultangazi 
Gençlik Kollarımız, Kur’an kursu öğrencileriyle buluşarak 
onları motive etti.

Beylikdüzü Gençlik Kollarımız, Hz. Ömer Camii’nde Kur’an kursu 
öğrencileriyle bir araya geldi. Öğrencilere çeşitli ikramlarda bulunan 
teşkilatımız, ardından Şehit Mücahit İsmail Haniye’nin gıyabi cenaze 
namazını kıldı. Gençler, şehidimizin ruhuna dualar ederek, “Mekanı 

cennet olsun” temennisinde bulundu.
Sultangazi Gençlik Kolları Başkanımız Yasin Bakırcı da teşkilat mensuplarımızla 

birlikte Sultançiftliği Mahallesi Hacı Şükrü Camii’nde bulunan Kur’an kursu 
öğrencilerini ziyaret etti. Ziyarette öğrencilere ikramlarda bulunulurken, çeşitli 
oyunlar oynanarak keyifli vakit geçirildi. 

Gençler gerçekleştirdikleri bu ziyaretlerle geleceğimiz olan çocuklarımızın dini 
eğitimlerine destek verip, manevi değerlerimize teşvik etmeyi hedefliyor.
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BEYLİKDÜZÜ 
GENÇLİĞİ ECDAT 
YADİGARINA 
SAHİP ÇIKIYOR 
Beylikdüzü Gençlik 
Kollarımız iki önemli 
etkinlik gerçekleşti. 
Teşkilatımız ilk olarak, 
Ayasofya Camii’nde sabah 
namazını eda etti. Ardından 
ecdat yadigarı olan Yıldız 
Sarayı’na bir ziyaret 
gerçekleştirildi.

Beylikdüzü Gençlik 
Kollarımız tarihi ve manevi 
mirasına sahip çıkıyor. 
Teşkilatımız Ayasofya 

Camii’nde sabah namazı kıldı. Gençlerin 

yoğun ilgi gösterdiği sabah namazı 
etkinliği, manevi atmosferiyle dikkat 
çekerken, birlik ve beraberlik mesajları 
verildi. AK Parti gençliğinin tarih 
ve manevi değerlerine sahip çıkma 
konusundaki kararlılığı bu etkinliklerde 
bir kez daha gözler önüne serildi. 

Bir diğer etkinlik ise Yıldız 
Sarayı ziyareti oldu. Bu tarihi mirası 
gençlere kazandıran ve yaşatan 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’a teşekkürlerin iletildiği 
etkinlikte, Yıldız Sarayı’nın tarihi önemi 
ve gençlere olan mirası bir kez daha 
vurgulandı.

Her iki etkinlik de, gençlerin tarihi 
ve kültürel miraslarına sahip çıkarak, 
geleceğe yönelik adımlar atma 
konusunda kararlılıklarını gösterdi.



MİLLET BAHÇESİ 
AÇILIŞINA KATILDIK
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Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı 
tarafından Türkiye’nin 
81 ilinin her bir yerini 
yemyeşil hâle getirme 
hedefiyle hayata geçirilen 
millet bahçeleri yaza hazır. 

Çevre, Şehircilik 
ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı tarafından 
vatandaşların doğa ile 

buluşmalarını, yeşil koridorlarla 
şehrin karmaşasından uzaklaşarak 
nefes almalarını sağlamak amacıyla 
Türkiye’nin dört bir yanında hizmete 
sunulan millet bahçelerinin yapımı 
hız kesmeden devam ediyor. 81 
ilde 100 milyon metrekare hedefi 
kapsamında 2018 yılından bu yana 

237 millet bahçesi hizmete açılırken, 
275 millet bahçesinin yapımı ise 
aralıksız sürüyor. 

Kısa sürede tamamlanan 
Bağcılar Millet Bahçemizin 
açılışı Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanımız 
Murat Kurum’un katılımıyla 

gerçekleştirildi. Gerçekleştirilen 
açılışta İl Kadın Kolları Başkanımız 
Saliha Demirer, Milletvekillerimiz 
ve teşkilat mensuplarımız da 
katıldı. Bağcılarımıza Millet 
Bahçemiz hayırlı olsun! İstanbul’u 
yeşillendirmeye, güvenli alanlar 
oluşturmaya devam ediyoruz.
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İl Kadın Kolları Başkanlığımız kadın üreticilerin, 
çalışanların yanında olduğu gibi kadın temalı 
çalışmalarının da daima yanında olmuştur. Kadını 
büyüttüğümüzde toplumun büyüyeceğini, kadınla 

toplumun var olacağı bilinciyle hareket ederek kadın çalışmalarına 
önem veriyor ve bu kapsamdaki tüm çalışmalara destek oluyoruz. 

İl Kadın Kolları Başkanımız Saliha Demirer, Hürrem Sultan 
Vakfı’nın “İyilikte Kadın” programına katıldı. Programda konuşan İl 
Kadın Kolları Başkanımız Demirer; “İyilik yapmak için fırsat gözle. 
Bulamazsan icâd et. Zirâ kula hizmet, Hakk’a hürmet ve ibâdettir.” 
İfadelerini kullandı. Programa İstanbul 1. Bölge Milletvekilimiz 
Tuğba Işık Ercan ve Aile ve Sosyal Hizmetler Bakan Yardımcısı 
Leman Yenigün de katıldı. 

 İYİLİKTE KADIN
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Tarihte birçok önemli hadisenin yıl dönümü 
olan Aşure Günü’nde meydana gelen Kerbela, 
kıyamete kadar devam edecek hak-batıl 
mücadelesinde, Hakk’ın yanında nasıl durulması 

gerektiğini gösteren büyük bir nasihat ve Müslümanların 
ortak acısıdır. Muharrem ayının 10’uncu gününde başta 
Şah-ı Şehid-i Kerbela Hazreti Hüseyin olmak üzere, ona 
sadakatinden taviz vermeyerek Hakk’ı ayakta tutmak için 
mücahede eden tüm şehitlerimizi rahmetle yad ediyoruz.

Bu kapsamda Beyoğlu ve Başakşehir İlçe Kadın Kolları 
Başkanlıklarımız Aşure Günü münasebetiyle düzenlenen 
etkinliklere katılım sağladılar.

Aşure Günü’nün ve muharrem ayının tüm 
insanlığa huzur ve bereket getirmesini 
Allah’tan niyaz ediyoruz. Bu güzel 
günün vesilesiyle; Rabbim hanelerimize 
huzur, bolluk ve bereket versin, birlik ve 
beraberliğimiz daim olsun.

PAYLAŞMA VE BEREKETİN 
SİMGESİ AŞURE  
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KADINLARIMIZ 
SAHADA 

Biliyoruz ki; sevdamız bir, yolumuz 
bir. İstanbul’umuz için İstanbullu 
hemşerilerimiz için esnafımızdan, 
yaşlılarımıza, gençlerimizden, 
kadınlarımıza, engelli kardeşlerimizden, 
kanaat önderlerimize varıncaya değin 
her yaştan, her kesimden, her çevreden 
vatandaşımız ile hemhal olmanın 
bilinciyle çalışıyoruz. İstanbul’umuzun 
mahallelerinde, sokaklarında, 
İstanbul’un geleceği adına karış karış 
gezmek suretiyle hizmet etmeye 
kararlıyız. 
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Mahalle mahalle, 
sokak sokak 
dolaşarak halkımızla 
bir araya geliyor, 

onların taleplerini 
dinliyoruz. İstanbul’un her 
köşesinde AK Parti olarak 
varlığımızı hissettirmek ve 
vatandaşlarımızın sorunlarına 
çözüm üretmek en büyük 
önceliğimiz. Bizler AK Parti 
olarak sadece seçim dönemleri 
değil her zaman her yerde 
her an milletimiz için çalışan 
bir teşkilatız. Nerede olursa 
olsun, hangi kesimden olursa 
olsun İstanbulluları asla yalnız 
bırakmayacağız. Her zaman 
olduğu gibi yine sahadayız 
ve vatandaşlarımızın yanında 
olmaya devam edeceğiz.

Bu kapsamda Şişli, 
Kartal, Güngören, Kadıköy 
ve Tuzla İlçe Kadın Kolları 
Başkanlıklarımız ve teşkilat 
mensuplarımız saha 
ziyaretlerinde bulundular.
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AK Parti’de siyaset 
kapıları amacı ülkesine 
ve milletine hizmet 
etmek olan herkese her 
kademede, her alanda 
sonuna kadar açıktır. 

Türkiye’de kuruluşu 
tepeden tabana doğru 
değil, tabandan tepeye 
doğru gerçekleştirilmiş ilk 
ve tek parti AK Parti’dir. 

Bunun için diğer faaliyetlerimizle 
birlikte üye çalışmamızı da en 
küçük bir aksamaya, gevşemeye, 
göz boyamaya meydan vermeden 
samimi ve sıkı bir şekilde 
sürdürüyoruz. Kapı kapı dolaşmak; 
sıkılmadık el, dokunmadık gönül 
bırakmamak için çalışıyoruz. Biz 
yılın 365 günü milletimizle birlikte, 
milletimizle bir aradayız.

Bu kapsamda Kartal ve 
Eyüpsultan İlçe Kadın Kolları 
Başkanlıklarımız ve teşkilat 
mensuplarımız üye çalışmaları 
faaliyetlerinde bulundular.

Bu tatlı telaşın bir nebze 
de olsa heyecanına 
ortak olmak için 
gençlerimize maddi 

ve manevi tüm imkanlarımızla 
yanlarında olduğumuzu, bu 
yolda yalnız olmadıklarını 
bilmelerini istiyoruz. Bu amaçla 
başlattığımız proje ile genç 

kızlarımızın çeyizine destek 
olmakla kalmıyor, onları ziyaret 
ederek desteklerimizin daim 
olduğunu söylüyoruz. Bu 
kapsamda Bakırköy İlçe Kadın 
Kolları Başkanlığımız evlilik 
yolunda ilk adımı atacak olan 
genç kardeşimize hazırladıkları 
çeyizi teslim ettiler.

ÇEYİZ ETKİNLİĞİMİZLE GENÇLERİN YANINDAYIZ

Gençlerimizin en mutlu 
anlarında yanlarında 
olmak, sevgilerini 
paylaşmak adına yeni 
evlenecek olan genç 
kızlarımıza çeyiz desteğine 
devam ediyoruz. 

ÜYE ÇALIŞMALARINA 
TAM GAZ DEVAM




